委任狀

委任人: 代表人: 地 址:

受任人:專利師 陳豫宛

事務所地址:中華民國台北市信義區忠孝東路 五段 508 號 16 樓之 3

一、關於

案

茲委任受任人為代理人就本件有代為申請 、撤回、放棄、申請之追加、變更、分割、 補正、辯駁、讓與、名義變更及其他有關專 利或商標事項之必要行為,對於核駁之審定 請求再審查,提出異議或舉發(評定、廢止) 及就此事項代為答辯,提起訴願、行政訴訟 ,代收有關一切書證或物件,代付所應付之 規費,及有在中華民國境內代為保障本件權 益之一切行為之權。

二、並為處理前開事項有代為選任共同代理人 之權。

委任人

201 年 月 日

POWER OF ATTORNEY

I/We, Of

do hereby appoint Ms Yvonne Chen, registered patent attorney, at 16F.-3, No. 508, Sec. 5, Zhongxiao E. Rd., Xinyi Dist., Taipei City 110, Taiwan (R.O.C.) to be my/our attorney with full power of substitution/and revocation, to take on my/our behalf proceedings for making

to the Authorities for application, registration, renewal, assignment, addition and/or amendment of any or all of my/our patent and/or trade mark mentioned above, to conduct all procedures concerning the same to apply for re-examination and to appeal to the higher authorities concerning the same to institute and/or defend opposition proceedings and/or invalidation and/or cancellation proceedings, and withdrawal of the same to receive service on my/our behalf of all documents connected therewith, and generally to represent me/us to protect my/our interests therewith in Taiwan, the Republic of China, and to pay all necessary official fees.

201